
Brückenbauerin                                            Englisch 
Schule Alpen Wallisellen 

 

 

Dear Parents, 

 

My name is Joana Leitao Gonçalves and I am «Brückenbauerin» in «Schule Alpen». I 

speak German and English. 

 

We, «Brückenbauer/-innen», create a link between the parents and the school. 

I would be very pleased to help you with any questions you may have. For instance: 

- when you receive a letter from the school which you don't understand I can help 

with the translation; 

- when you receive an invitation for an event at the school and have questions 

regarding its contents;  

- In case you have any other specific questions regarding the school. 

 

Please do not hesitate to contact me by telephone or by email. 

I would be very glad if you contact me and I am able to help. This offer is free of 

charge. 

 

Best regards, 

 

Joana Leitao Gonçalves 

 

                                       

 

joana.goncalves.leitao@gmail.com 

079 177 56 36 

mailto:joana.goncalves.leitao@gmail.com


Brückenbauerin                                            Englisch 

Schule Alpen Wallisellen 

 

Liebe Eltern 

 

Mein Name ist Joana Leitao Gonçalves und ich bin Brückenbauerin der Schule Alpen. 

Ich spreche Deutsch und Englisch. 

Wir Brückenbauer/-innen schaffen eine Verbindung zwischen den Eltern und der 

Schule.  

 

Gerne helfe ich Ihnen bei verschiedenen Fragen. So zum Beispiel, wenn Sie 

- einen Brief der Schule nicht verstehen und ich beim Übersetzen behilflich sein 

kann, 

- zu einem Schulanlass eingeladen werden und Fragen zum Inhalt haben  

- sonstige Fragen zur Schule haben.  

 

Rufen Sie mich ungeniert an oder schreiben Sie mir eine Mail. 

Ich freue mich, wenn Sie mich kontaktieren und ich Ihnen behilflich sein kann! 

Dieses Angebot ist kostenlos. 

 

Es grüsst Sie herzlichst 

 

 

Joana Leitao Gonçalves 

 

                                       

 

joana.goncalves.leitao@gmail.com 

079 177 56 36 


